
 1 

Protokół z XXI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 22 czerwca 2016 r. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14
00 

do 15
54

. Na 

ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych. W sesji udział wzięło 8 

pracowników urzędu gminy, 3 zaproszonych gości oraz 2 osoby zainteresowane obradami. 

 

Listy obecności w załączeniu do protokołu.  

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad XXI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

2)    Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3)  Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy. 

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok oraz zapoznanie z treścią opinii 

RIO w sprawie wykonania budżetu.  

3. Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO w sprawie wniosku. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok. 

2) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Zławieś Wielka za 2015 rok. - poprzedzone dyskusją. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2016 rok, 

2) w sprawie dopłat dla odbiorców w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 

realizowanych przez Zakład Usług Komunalnych Zławieś Wielka Sp. z o. o z siedzibą 

w Rzęczkowie, na terenie Gminy Zławieś Wielka, 

3) w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy materialnej o charakterze 

motywacyjnym uczniom szkół podstawowych i gimnazjalnych zamieszkałym w 

Gminie Zławieś Wielka, form i zakresu tej pomocy oraz trybu postępowania w tych 

sprawach (projekt Nr 5), 

4) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Zławieś 

Wielka, 

5) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę, 
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6) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych,  

7) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

8) w sprawie określenia rodzajów usług dodatkowych świadczonych przez Gminę 

Zławieś Wielka w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi, 

9) w sprawie zarządzenia poboru opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

10) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody,  

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części działek położonych w centralnej części miejscowości Stary Toruń – Gmina 

Zławieś Wielka, 

12) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek położonych w centralnej części miejscowości Rozgarty – gmina Zławieś 

Wielka, 

13) w sprawie nadania nazw ulic w miejscowościach Zarośle Cienkie i Czarne Błoto, 

14) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Gutowo. 

5. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1. Sprawy organizacyjne. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył obrady XXI sesji Rady Gminy. Przywitał wójta wraz z jego zastępcą, panią 

sekretarz, panią skarbnik, kierowników jednostek organizacyjnych, sołtysów, radnych, 

zaproszonych gości, osoby zainteresowane obradami oraz nauczycielkę i dzieci ze Szkoły 

Podstawowej w Przysieku. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych w sesji 

uczestniczy 13 i jest to wystarczająca liczba radnych do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Poinformował radnych, że z porządku obrad został wykreślony projekt uchwały nr 5, 

o czym mówił na wspólnym posiedzeniu komisji. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do 

porządku obrad. Nikt z radnych nie zgłosił się. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

porządek obrad został przejęty jednogłośnie. Powiedział, że protokół z XX sesji Rady Gminy 

był dostępny na stronie internetowej gminy, w biurze rady i znajduje się na sali obrad. 
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Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu. Nikt z radnych nie zgłosił uwag. W 

wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 2. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok oraz zapoznanie z treścią 

opinii RIO w sprawie wykonania budżetu.  

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poprosił panią skarbnik o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu i odczytanie 

opinii RIO. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Odczytała opinie, które wpłynęły do urzędu gminy w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2015 r. W trakcie odczytywania opinii radni mogli ponownie obejrzeć prezentację, 

dot. wykonania budżetu gminy za 2015 r., która została wyświetlona na ekranie  – informacje 

w załączeniu do protokołu. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za omówienie tematu i poprosił przewodniczącego komisji rewizyjnej o 

wystąpienie. 

Ad. 3. Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO w sprawie wniosku.  

1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok.  

2. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Zławieś Wielka za 2015 rok - poprzedzone dyskusją.  

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Złożył wniosek o nieodczytywanie całości wniosku komisji rewizyjnej, gdyż byłoby to 

powtórzenie wystąpienia pani skarbnik. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek przewodniczącego. 

Andrzej Pyzik – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium wójtowi gminy Zławieś 

Wielka z tytułu wykonania budżetu na 2015 r. oraz zapoznał zebranych z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Podziękował za przedstawienie ww. informacji. Zapytał, czy radni mają pytania do 

pierwszego projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 

rok. Nikt z radnych nie zgłosił się. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto 

 

Uchwałę Nr XXI/121/2016 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2015 rok 
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Przewodniczący zapytał, czy ma ktoś pytania do projektu uchwały w sprawie absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Zławieś Wielka za 2015 rok. Nikt z radnych nie zabrał 

głosu. Odczytał uchwałę. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto  

 

Uchwałę Nr XXI/122/2016 

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Zławieś Wielka za 2015 

rok. 

 

Zebrani nagrodzili wójta brawami.   

Przewodniczący w imieniu Rady Gminy pogratulował wójtowi. Powiedział, że wykonanie 

budżetu to bardzo ciężka praca, nie zawsze na wszystko starcza i trzeba szukać dodatkowych 

środków. Dodał, że wraz z radnymi cały czas wykazują wolę pomocy i wspierania wójta we 

wszystkich przedsięwzięciach. Rozumię, też, że budżet to nie tylko inwestycje, ale też stałe 

zadania, które są do wykonania. Wyraził nadzieję, że za rok będą mogli gratulować kolejnych 

osiągnięć.   

Jan Surdyka – wójt 

Podziękował za zaufanie. Powiedział, że jest to dla niego wyjątkowa chwila, ponieważ może 

podziękować wszystkim za współpracę. Wykonanie budżetu nie jest tylko praca wójta, ale też 

całej Rady Gminy i kierowników innych jednostek. Mimo trudnych chwil uważa, że 

wyrozumiałość, jaką przejawiają radni wszystko wynagrodzi. Powiedział, że bukiet kwiatów, 

jaki otrzymał chce złożyć na ręce strażnika finansów, czyli pani skarbnik. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Poprosił o brawa dla pani skarbnik i powiedział, że nie można ukryć tego, że ona również dba 

o finanse naszej gminy.  

Na prośbę pana wójta o godz. 14.30 ogłosił 15 minut przerwy.  

O godz. 14.45 wznowił obrady. 

Jan Surdyka – wójt 

Powiedział, że chciałby jeszcze coś dodać. Nigdy nie mówiło się o tym, jaką ciężką pracę 

przez te wszystkie lata wykonuje jego zastępca pan Krzysztof Rak. Chciałby mu za to 

podziękować, ponieważ to właśnie on zajmuje się wieloma trudnymi sprawami. Ma nadzieję, 

że współpraca będzie nadal układała się tak dobrze jak teraz.   

Ad. 4 Podjęcie uchwał. 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Złożył wniosek o nieodczytywanie uchwał w całości. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek radnego został przyjęty jednogłośnie. 

Poprosił o omówienie zmian w budżecie.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Na podstawie uzasadnienia omówiła zmiany w budżecie.  
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Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/123/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 

2016 rok została przyjęta jednogłośnie.  

Powiedział, ze kolejny projekt dotyczy dopłat dla odbiorców w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków realizowanych przez Zakład Usług Komunalnych i zapytał, czy ktoś 

z radnych ma uwagi do projektu.  

Andrzej Pyzik – radny 

Złożył wniosek o obniżenie opłaty z kwoty 1,62 zł, do 1 zł. Uważa, że te pieniądze mogłyby 

być przeznaczone na inwestycje wodno-kanalizacyjne itp.  

Bogdan Pawłowski – radny 

Powiedział, że podziela zdanie radnego Pyzika i uważa, że te pieniądze można będzie 

spożytkować inaczej.  

Nikt więcej nie zabrał głosu w tej sprawie.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Poddał pod głosowanie wniosek radnego Pyzika. Przy 11 głosach za, 1 wstrzymującym się i 1 

przeciw wniosek, zostal przyjęty. Powiedział, że w takim razie w uchwale w § 1.  zamiast 

zapisu 1,62 zł brutto wpisać należy 1 zł brutto. Odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/124/2016 w sprawie dopłat dla odbiorców w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków realizowanych przez Zakład Usług Komunalnych Zławieś 

Wielka Sp. z o. o z siedzibą w Rzęczkowie, na terenie Gminy Zławieś Wielka została 

przyjęta przy 11 głosach za i 2 wstrzymujących się.  

Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Zławieś Wielka. 

Mariola Musial – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku  

Wyjaśniła, że wypełniając obowiązek wynikający z nowelizacji ustawy z dnia 13 września 

1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach Rada Gminy musi podjąć nowe 

uchwały tak, aby były one zgodne z obowiązującymi przepisami prawa. Zmiana nie 

spowoduje negatywnych skutków dla mieszkańców gminy Zławieś Wielka. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do projektu. Nikt z radnych nie zgłosił się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/125/2016 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Zławieś Wielka została przyjęta jednogłośnie.  

Poprosił o omówienie kolejnego projektu.  

Mariola Musial – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku  
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Wyjaśniła, że tak jak w uchwale poprzedniej należy dostosować podstawę prawną do tej po 

nowelizacji. Dodatkowo w uchwale sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę dodano punkt dotyczący reklamacji. Zmiana ta zapisana jest w § 5.  

Sławomir Składanek – radny 

Przy okazji omawianego tematu zasygnalizował problem tego, że nie we wszystkich domach 

w Czarnowie odbierane są odpady komunalne, a pracownicy tłumaczą się tym, że jest 

problem z dojazdem.  

Mariola Musial – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku  

Wyjaśniła, że wszystkie takie sygnały są rozpatrywane i konsultowane z Zakładem Usług 

Komunalnych i na pewno tę sprawę również uda się załatwić.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos w tej sprawie. Nikt z radnych nie zgłosił 

się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/126/2016 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych. 

Mariola Musial – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku  

Powiedziała, że ta uchwała określa górne stawki opłat za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

obowiązani do dokonywania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy. Proponowane w uchwale górne stawki opłat dotyczą przedsiębiorców, którzy będą 

świadczyć usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

niezamieszkałych, którzy nie zostali objęci gminnym systemem gospodarowania odpadami. 

Górne stawki opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych będą natomiast regulowały ceny usług świadczonych przez przedsiębiorców na 

podstawie indywidualnych umów zawieranych z właścicielami nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu swoich nieruchomości nieczystości ciekłych. 

Sławomir Jakubowski – prezes ZUK 

Powiedział, że obecna stawka zakładu za wywóz nieczystości ciekłych wynosi 15,80 zł za 

1m³. Podane w uchwale stawki zostały urealnione, ponieważ firmy wywozowe działające na 

terenie naszej gminy pobierały opłatę nawet do 25 zł z 1 m³.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos w tej sprawie. Nikt z radnych nie zgłosił 

się.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/127/2016 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych została 

przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości.  

Mariola Musial – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku  

Wyjaśniła, że tak jak w poprzednich uchwałach zmiana dotyczy dostosowania przepisów do 

znowelizowanej ustawy.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos w tej sprawie. Nikt z radnych nie zgłosił 

się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/128/2016 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

została przyjęta jednogłośnie.  

Poprosił o omówienie kolejnej uchwały.  

Mariola Musial – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku  

Wyjaśniła, że uchwałę w sprawie określenia rodzajów usług dodatkowych świadczonych 

przez Gminę Zławieś Wielka w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi, należy 

również dostosować do nowych przepisów i do jej treści nie wprowadza się żadnych zmian.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do uchwały.   

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, czy koszt usługi Big-Bag pokrywa wywóz tych odpadów na wysypisko, ponieważ z 

tego, co się orientuje to w taki worek wchodzi więcej niż 1 tona.  

Mariola Musial – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku  

Odpowiedziała, że podany koszt jest kosztem całej usługi.  

Sławomir Jakubowski – prezes ZUK 

Wyjaśnił, że kalkulacja została przeprowadzona w oparciu o szczegółowe wyliczenia i tak 1 

m³ odpadów budowlanych to ok. 600 kg max. Cena zawarta w uchwale jest adekwatną do 

wykonanej usługi.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos w tej sprawie. Nikt z radnych nie zgłosił 

się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/129/2016 w sprawie określenia rodzajów usług dodatkowych świadczonych 
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przez Gminę Zławieś Wielka w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te 

usługi została podjęta jednogłośnie.  

Poprosił o omówienie uchwały w sprawie inkasa.  

Mariola Musial – podinspektor ds. utrzymania czystości i porządku  

Odpowiedziała, że ta uchwała tak jak powyższe wynikają z konieczności dostosowania 

podstawy prawnej do znowelizowanej ustawy.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do uchwały. Nikt nie zgłosił się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/130/2016 w sprawie zarządzenia poboru opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Wyjaśniła, że na wniosek Szkoły Podstawowej w Przysieku została sporządzona ta uchwała, 

ponieważ drzewo Kasztanowiec zwyczajny znajduje się na terenie szkoły. Projekt uchwały 

został uzgodniony z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Bydgoszczy, który 

wydal postanowienie w tej sprawie. Odczytała ww. postanowienie.   

Rafał Żelazek – radny 

Zapytał, czy są dokumenty potwierdzające stan zdrowia kasztanowca. Wyjaśnił, że chodzi mu 

o to, aby nie powtórzyła się sytuacja tak jak w przypadku dębu w Przysieku.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Odpowiedziała, że z ogólnego wyglądu drzewa nie wynika, żeby było w tak złym stanie jak 

dąb. W tamtym przypadku był ubytek kory i pnia, a tutaj nie ma takich problemów.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy radni mają jeszcze pytania do projektu. Nikt nie zgłosił się. Odczytał projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/131/2016 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody została przyjęta 

jednogłośnie. 

Monika Abramek – Ziemka - nauczycielka SP Przysiek 

Podziękowała za podjęcie uchwały.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Powiedział, że docenia starania dzieci i nauczycieli włożone w to, aby ta uchwała została 

podjęta. Poprosił o omówienie kolejnej uchwały. 

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 
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Wyjaśnił, że tą uchwałą kończymy procedurę sporządzania planu miejscowego dla części 

działek położonych w Starym Toruniu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Nikt z radnych nie zgłosił się. Odczytał projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/132/2016 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części działek położonych w centralnej części miejscowości Stary 

Toruń – Gmina Zławieś Wielka została przyjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnej uchwały.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Wyjaśnił, ze jest to również uchwała kończąca procedurę sporządzania planu miejscowego. 

Plan obejmuje obszar tzw. osiedla „Zielona Polana” w Rozgartach. Projekt był wykładany do 

publicznego wglądu dwukrotnie nie ma żadnych uwag nieuwzględnionych przez wójta i 

wydaje się, że satysfakcjonuje on osoby zainteresowane.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Nikt z radnych nie zgłosił się. Odczytał projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/133/2016 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w centralnej części miejscowości Rozgarty – 

gmina Zławieś Wielka została podjęta jednogłośnie.  

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości 

Zarośle Cienkie i Czarne Błoto.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Wyjaśniła, że nadanie nazw ulic ułatwi lokalizację, oznakowanie i numerację 

nowobudowanych budynków.  

Rafał Żelazek – radny 

Zwrócił uwagę na niepowielarnie nazw w poszczególnych miejscowościach, stwierdził, że ul. 

Dębowa to będzie już któraś z kolei nadana w miejscowościach na ternie naszej gminy. 

Stwierdził, że przez to, np. kurierzy mają problem z lokalizacją ulicy.  

Janusz Fifielski – radny 

Powiedział, że są to różne miejscowości i uważa, że powielenie nazwy to nie będzie problem, 

ma zastrzeżenie tylko do nazwy ul. Łosiej.  

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa 

Powiedziała, że przy nazwie ulicy Dębowej wkradł się błąd z numerem działki i poprosiła, 

aby poprawić na prawidłowy tj. dz. 203/23.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  
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Zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Nikt z radnych nie zgłosił się. Odczytał projekt 

uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/134/2016 w sprawie nadania nazw ulic w miejscowościach Zarośle Cienkie i 

Czarne Błoto została podjęta przy 11 głosach za i 2 wstrzymujących się. 

Przewodniczący poprosił o omówienie ostatniego projektu.  

Janusz Fifielski – radny 

Powiedział, że na komisji dyskutowano odnośnie przebiegu ulicy Sosnowej w Gutowie. Po 

rozmowie z panem sołtysem i zaznajomieniu się z tematem zgłasza wniosek formalny o 

wykreślenie w § 1 ust. 1 pkt 2 ul. Sosnowej, a resztę pozostawiając bez zmian.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Zapytał, czy są jeszcze uwagi do projektu. Nikt nie zgłosił się. Poddał pod głosowanie 

wniosek radnego. W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek radnego został przyjęty. 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała  

Nr XXI/135/2016 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Gutowo została 

przyjęta przy 12 głosach za i 1 wstrzymującym się.  

Ad. 5. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Poprosił wójta o przedstawienie sprawozdania z pracy między sesjami.  

Jan Surdyka – wójt 

Omówił ww. temat. – Informacja w załączeniu do protokołu.  

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, o autobus miejski, który ma funkcjonować na terenie naszej gminy.  

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, ze autobus będzie jeździł z Torunia do Rozgart. Planowana ilość przystanków to 9. 

W dni robocze autobus będzie wykonywał 12 kursów, a w dni świąteczne  8. Bilet będzie 

kosztował ok. 2.80 zł na pół godziny.  

Janusz Błędowski – radny 

Zapytał o ścieżki rowerowe.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że planuje się wykonanie ścieżki z Torunia do Górska – Leśniczanki przy 

drodze krajowej, a potem w kierunku Zamku Bierzgłowskiego przy drodze powiatowej. 

Gmina nie poniesie w tym zakresie żadnych kosztów.  

Rafał Żelazek – radny 

Zapytał, o uruchomienie posterunku policji w Złejwsi Wielkiej. 

Jan Surdyka – wójt 
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Odpowiedział, że działania cały czas trwają w tym temacie. Gmina najprawdopodobniej 

będzie zobowiązana do adaptacji tych pomieszczeń. Planuje się, że w 2017 roku posterunek 

zostanie uruchomiony.  

Ad. 6. Wolne wnioski i zapytania.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Poinformował radnych o pismach, jakie wpłynęły do biura rady i otworzył punkt wolne 

wnioski i zapytania.  

Janusz Fifielski – radny 

Zgłosił problem topoli, która rośnie przy szkole w Czarnowie, zagraża ona bezpieczeństwu, a 

przy większym wietrze urywają się gałęzie, które mogą wyrządzić komuś krzywdę. 

Powiedział, że w Gutowie jest również problem z drzewami, które rosną w drodze przy 

posesji i zagrażają bezpieczeństwu. Znajdują się one przy posesji p. Dankowskiej. Zwrócił 

uwagę na problem z zarastającymi poboczami na drogach gminnych w Gutowie.  

Rafał Żelazek – radny 

Zwrócił uwagę na topolę rosnącą przy GOK-isie przy hydrancie, powiedział, że jest ona 

niebezpieczna i należy się nią zająć. Zapytał, kiedy zostaną zamontowane elementy siłowni 

zewnętrznej z funduszu soleckiego w Złejwsi Małej. Kolejny raz zgłosił problem z firmą 

zajmująca się rozbiorem siatek, powiedział, że jest ich tam coraz więcej i nieładnie to 

wygląda. Mieszkańcy proszą o interwencję w tej sprawie.  

Andrzej Pyzik – radny 

Zgłosił problem ze złamanym drzewem w Starym Toruniu na ulicy Szerokiej, które opiera się 

na płocie mieszkańca i może uszkodzić ogrodzenie.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Powiedział, że jeśli chodzi o wykaszanie poboczy to faktycznie poprawia to estetykę wsi i 

warto zająć się tą sprawą.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że zajmie się zgłoszonymi problemami.  

Teresa Balicka – radna 

W imieniu państwa Raniszewskich podziękowała za rozwiązanie ich problemu i podłączenie 

ich do wody oraz za zrobienie odcinka chodnika w Rzęczkowie.   

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Powiedział, że w przerwie rozmawiano z panią dyrektor GOKiS-u o problemie, jaki poruszali 

niektórzy rodzice o nie wpuszczaniu dzieci z przedszkola na Orlik. Poprosił panią dyrektor o 

wyjaśnienie tematu.  

Maria Karpińska – dyrektor GOKiS 

Wyjaśniła, że dzieci nie zostały wpuszczone na boisko tylko z tego powodu, że dokonywane 

były tam naprawy oraz opryski randapem. Powiedziała, że to było dla ich dobra. Orlik 

każdego tygodnia jest dewastowany i trzeba dokonywać tam napraw.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Poruszył temat zamontowania tam kamer.  
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Andrzej Pyzik – radny 

Powiedział, że założenie monitoringu to najlepsze rozwiązanie.  

Rozmawiano o sposobie sfinansowania kamer i konieczności ich zamontowania na tym 

terenie.  

Krzysztof Rak – zastępca wójta 

Odnośnie siłowni zewnętrznych wyjaśnił, że sporządzona jest dokumentacja, która trafiła do 

Starostwa i dopiero po otrzymaniu zgody będzie można rozpocząć montaż urządzeń.  

Maria Gulczyńska – sołtys Łążyna 

Podziękowała za pomoc w zbieraniu podpisów na montaż międzygminnych siłowni 

zewnętrznych, bo dzięki temu, że wszyscy zaangażowali się w to przedsięwzięcie udało się 

uzyskać pieniądze z budżetu obywatelskiego ze Starostwa Powiatowego.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Dołączył się do podziękowań, powiedział, że dzięki pomocy, radnych, sołtysów, 

mieszkańców i wielu innych osób udało się osiągnąć zamierzony cel.  

Helena Przekwas – sołtys Górska 

Zapytała o transport publiczny, który miał być uruchomiony na terenie naszej gminy. 

Sławomir Jakubowski – prezes ZUK 

Wyjaśnił, że z uwagi na niejednoznaczne przepisy taki transport nie został uruchomiony. 

Jednak cały czas sprawa jest w toku i ma nadzieję, że to się zmieni. Niestety nie potrafi podać 

konkretnej daty, kiedy transport zostanie uruchomiony.  

Ad. 7. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy  

Stwierdził, że tematy sesji zostały wyczerpane i o godz. 15.54 zamknął obrady XXI sesji 

Rady Gminy. 


